
Protokoll från ordinarie årsstämma söndagen den 10 juli 2022 kl 10.00

Plats: Harö skola

§ 1 Val av ordförande för stämman.

Pär Dehlin valdes till ordförande för stämman.

§ 2 Val av sekreterare för stämman.

Tove Strauss valdes till sekreterare för stämman.

§ 3 Val av två justeringsmän, tillika rösträknare.

Mötet valde Mattias Strauss och Rolf Calissendorff till justeringsmän och tillika rösträknare för
stämman.

§ 4 Anteckning av närvarande medlemmar och befullmäktigade ombud.

Närvarande medlemmar antecknades enligt närvarolista. Inga befullmäktigade ombud var
närvarande.

§ 5 Fastställande av dagordning.

Dagordningen fastställdes.

§ 6 Fråga om kallelse till stämman skett stadgeenligt.

Mötet konstaterade att kallelse till stämman skett i enlighet med stadgarna.

§ 7 Föredragning av verksamhetsberättelse med ekonomisk redovisning och revisionsberättelse.

Ordföranden föredrog verksamhetsberättelsen. Semaforen på Hasselö har begränsad synlighet
och eventuellt måste ett träd som skymmer den fällas. Vattenfall har lagat ett elfel som uppstått
vid bryggan på Hagede. Hyresavtalet är uppsagt och måste omförhandlas. Avtalet löper normalt
på tio år. Det föreligger en oro för eventuell fastighetsbeskattning i framtiden. Det finns
källsortering för plast och papper i vänthuset på Harö. Bryggan måste renoveras inom de
närmaste fem till tio åren. HHIF söker bidrag för detta och har varit i kontakt med Skärgårdens
Trafikantförening men inväntar fortfarande information om hur en ansökan går till. Kostnaden
beräknas till ca 500-600 tusen kronor. Detta klarar kassan precis, men man hoppas fortfarande
erhålla ett bidrag som motsvarar 70-80% av kostnaden.

Reglerna för skyltningen är nu ändrade så att skyltarna överensstämmer med regelverket. Nya
skyltar är uppsatta vid Båtkroken med rätt riktning. HHIF avvaktar med ansökning om ändrade
datum för skyltningen. Frågan är om skyltningen borde vara HHIFs ansvar. Denna fråga har
tagits upp i Skärgårdsrådet. Styrelsen har beslutat att inte ansöka om medlemskap i SIKO.
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Vilträkningen blev inställd i år p g a för få anmälda. För att öka engagemanget hos
medlemmarna uppmanades styrelsen att tydligare på sin hemsida beskriva syfte och mål med
räkningen.

Ingela Granberg redogjorde för föreningens ekonomi, som fortfarande är god.
Årsredovisningen bifogas detta protokoll.
Revisorerna föredrog revisionsberättelsen och rekommenderade att årets resultat skulle
hanteras enligt styrelsens förslag, dvs överföras till ny kassaräkning samt att mötet skulle ge
styrelsen ansvarsfrihet.

§ 8 Fastställande av balansräkning samt fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.

Mötet beslöt att fastställa balansräkningen. Mötet beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för
det föregående verksamhetsåret.

§ 9 Beslut i anledning av uppkommen vinst eller förlust.

Mötet beslöt att överföra årets resultat till föreningens sparkonto.

§ 10 Val av föreningens ordförande och övriga styrelseledamöter.

Valberedningen, som bestått av Göran Östlund, Thomas Wängsö och Mats Hagebring,
redovisade förslag till styrelse. Man konstaterade att mandatperioden för Annika Nylén, Ingela
Granberg, Staffan Westbeck och Lena Svensson Peterson löper ytterligare ett år. Mötet valde
därefter Pär Dehlin (ordförande, nyval) för ett år samt Axel Östlund (omval), Staffan Westbeck
(omval), Love Linnér (nyval) och Emma Holmberg (omval) för två år.

§ 11 Val av revisorer samt revisorssuppleant.

Mötet valde Åsa Ekman (ett år) och Sven-Olof Holmgren (ett år) till revisorer och Mica
Wänseth till revisorssuppleant.

§ 12 Val av valberedning.

Mötet valde Göran Östlund, Thomas Wängsö och Mats Hagebring till valberedning.

§ 13 Förslag från styrelsen.

Inga förslag från styrelsen hade inkommit.

§ 14 Motioner från medlemmar.

Två motioner från medlemmar hade inkommit, vilka bifogas detta protokoll.
● Rolf Linnér angående två hämtningar av grovsopor per sommar. Mötet beslöt att styrelsen ska

undersöka om det finns möjlighet att få till stånd två grovsophämtningar per sommar, men att
inte flytta gällande datum för hämtningen om det bara blir en hämtning per sommar.

● Rolf Linnér angående möjlighet att sätta upp en stege vid lilla bryggan i Hagede. Mötet beslöt
att styrelsen ska titta närmare på detta förslag samt åtgärda det om det är möjligt.
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§ 15 Fastställande av medlemsavgiften.

Medlemsavgiften fastställdes till oförändrat 150 kr.

§ 16 Övriga frågor.

● Skolbyggnaden: Byalaget har renoverat den gamla skolbyggnaden och bjöd in till visning och
mingel den 14 augusti 2022.

● Valberedningen: Frågan hur man kan öka antalet medlemmar i HHIF togs upp till diskussion.
Alla medlemmar ombads engagera sig i frågan och uppmana nya grannar att anmäla sig samt
att styrelsen också använder facebookgruppen Öbor för att rekrytera nya medlemmar ska.

● Aqvify: Björn G informerade om en produkt som håller koll på hur mycket vatten som finns
kvar i brunnen, hur snabbt den fylls på, hur mycket man använder och hur lågt grundvattnet är.

§ 17. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet:

Tove Strauss (sekreterare) Pär Dehlin (ordförande)

Justerat:

Mattias Strauss Rolf Calissendorff
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